



ميناء صلالة | Port of Salalah

Date: 11th November 2025

التاريخ: 11 نوفمبر 2025م

After Compliments,,

تحية طيبة وبعد,,

Subject: Disclosure on the Resignation of the General Counsel and Board Secretary of Salalah Port Services Company SAOG

الموضوع: الإفصاح عن إستقالة المستشار القانوني العام وأمين سر مجلس الإدارة لشركة صلالة لخدمات الموانئ ش.م.ع.

Salalah Port Services Company SAOG (the "Company") announces the resignation of Mrs. Eman Said Al Shahry, the General Counsel and Board Secretary, for personal reasons.

تعلن شركة صلالة لخدمات الموانئ ش.م.ع. ("الشركة") عن إستقالة الفاضلة/ إيمان بنت سعيد الشحري، المستشار القانوني العام وأمين سر مجلس الإدارة، وذلك لأسباب شخصية.

The Board of Directors of the Company has accepted her resignation with effect from 12th November 2025 and shall make a disclosure when a new Board Secretary is appointed.

وقد قام مجلس إدارة الشركة بقبول إستقالتها ، وذلك اعتباراً من 12 نوفمبر 2025م. وستقوم الشركة بالإفصاح عن أمين سر مجلس الإدارة الجديد عند تعيينه.

The Board of Directors and the Management of the Company appreciate her dedication and valuable contributions during her tenure. The Company wishes her continued success in her future endeavors.

يُعرب مجلس الإدارة وإدارة الشركة عن تقديرهما لجهودها وإسهاماتها القيّمة خلال فترة عملها. ويتمنى لها دوام النجاح والتوفيق في مسيرتها المستقبلية.

Sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير,,

Braik Musallam Al Amri
Chairman of Board of Directors
Salalah Port Services Company SAOG

بريك مسلم العمري
رئيس مجلس الادارة
شركة صلالة لخدمات الموانئ ش.م.ع.

www.salalahport.com.om

+968 23 220 000
+968 23 219 236
info@salalahport.com
P.O.Box : 369, PC 211
Salalah, Sultanate of Oman
T.C: 8084628
TIN: 50499

شركة صلالة لخدمات الموانئ (ش.م.ع.)
SALALAH PORT SERVICES CO. (S.A.O.G.)

Salalah Port Services Co. (S.A.O.G.)
C.R.No. 2127814



ص.ب: 369، ب.ص: 211
صلالة، سلطنة عمان
رقم ب.ص: 8084628
رقم ت.ع: 50499